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Zápis ze společné pracovní schůze KM a SK se zástupci oddílů JmKSH 

 

      Brno, 19. 6. 2019     

 

 
1. Účastníci byli seznámeni s počty přihlášených družstev pro soutěžní ročník 2019/20 a s předpokládaným 

systémem soutěží pro dané kategorie (žáci ml. a st. vždy 11 družstev, systém dvoukolově každý s každým 
doma – venku, žákyně ml. i st. vždy 8 družstev, systém dvoukolově každý s každým). 
 

2. Systém turnajů minižactva (hlášení termínů turnajů dle možností oddílů dopředu, přihlašování se na 
turnaje) se v uplynulém ročníku osvědčil a všichni zúčastnění se shodli, že by měl pokračovat i nadále. 
Otázkou zůstává osoba hlavního garanta, Jirka Obršlík neví, kvůli svému časovému vytížení, zda bude 
pokračovat. 

 
3. Dříve zavedené změny pravidel v kategoriích žactva již dále nejsou povinné a v soutěžích JmKSH nadále 

nebudou uplatňována s jedinou výjimkou, a to tou, že v kategorii ml. žáků nadále platí zákaz lepení. 
 

4. Pro kategorii ml. žactva tedy platí hrací doba 2x 20 minut (dle pravidel), osobní obrana není povinná, 
v utkáních je pouze doporučeno hrát v některém úseku nějaký systém kombinované obrany (osobní, 3:3, 
4:2 apod.). 

 
5. Oddíly mají i nadále možnost více využívat termínů v rámci pracovního týdne, samozřejmě po předchozí 

včasné dohodě se soupeřem. Ustanovení o navýšení odměn rozhodčím v mimovíkendových termínech 
zůstává v platnosti. 
 

6. Možnost startu chlapců v dívčí soutěži a dívek ve chlapecké soutěži v kategorii ml. žactva zůstává i nadále 
v platnosti, na soupisce může být až 6 takových hráčů, resp. hráček, na hřišti však můžou být současně 
v jednu chvíli pouze 3 takoví hráči, resp. hráčky. 
 

7. V soutěži ml. žákyní se bude i nadále hrát s míčem velikosti 0 (po dohodě možno hrát s míčem vel. 1), 
v soutěži ml. žáků se hraje s míčem vel. 1 (dle pravidel), zůstává možnost hrát s míčem vel. 0 (po dohodě). 
 

8. Bohužel se jak JmKSH, tak i ZKSH dlouhodobě nedaří uspořádat regionální kvalifikaci Házenkářského 
desetiboje (prakticky nulový zájem oddílů o pořádání této kvalifikace, problematický je i zájem o samotnou 
účast). Za JmKSH jsem toto téma řešil i na úrovni ČSH, dle vyjádření zástupců ostatních krajů to jinde více či 
méně funguje. Každopádně to nedělá dobrý dojem, zvláště s ohledem na to, že jsme jedním z krajů 
s nadstandardně velkým počtem družstev v žákovských soutěžích. 

 
 
 
Zapsal: Milan Letev 


